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با یک عکس یا فیلم که معلوم نیست کی و کجا است نمیتوان انتخابات را در حوزهها زیر سؤال برد| لایحه عفاف و حجاب در

نوبت رسیدگی است| کاهش مدت سربازی به تایید شورای نگهبان رسید.

هادی طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان؛ 

سخنگوی شورای نگهبان گفت:

تاکنون صحت انتخابات در ۵۲ حوزه انتخابیه مورد تایید قرار گرفته است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، هادی طحان نظیف در یک نشست خبری اعلام کرد:

تاکنون صحت انتخابات در ۵۲ حوزه انتخابیه از ۱۱ استان اردبیل، ایلام، خراسان جنوبی، زنجان، خراسان رضوی، خراسان
شمالی، کردستان، قزوین، قم، لرستان و مرکزی توسط شورای نگهبان مورد تایید قرار گرفت.

سخنگوی شورای نگهبان همچنین عنوان کرد: سایر حوزههای انتخابیه به مرور و پس از جمعبندی اعلام میشود.

عضو حقوقدان شورای نگهبان در پاسخ به پرسشی درباره پاسخگو بودن قانون جدید انتخابات عنوان کرد:

نظام انتخاباتی ما همچنان به اصلاحات نیاز دارد و رسانهها نقش موثری برای نزدیک کردن این نظام به یک نظام انتخاباتی
مطلوب دارند.

طحان نظیف تاکید کرد:

انتخابات مانند گذشته با کمال سلامت برگزار شد و با مشکل خاصی مواجه نبودیم البته گزارشاتی را دریافت کردیم که در حال
بررسی آنها هستیم.

 وی درباره طرح ادعاهایی از سوی برخی از جمله تعدادی از نمایندگان مجلس درباره وقوع تخلفات انتخاباتی گفت:

با یک عکس یا فیلم که معلوم نیست کی و کجا است نمیتوان انتخابات را در حوزهها زیر سؤال برد.انتخابات همواره در نهایت
صحت و اتقان برگزار شده و نتایج آن نیز در گذشته و امروز بهصورت دقیق اعلام شده و در آینده نیز انشاءاالله اینگونه خواهد

.بود

وی در پاسخ به پرسشی درباره ابهام نسبت به فعالیت نمایندگان مجلس شورای اسلامی یا خبرگان رهبری که صلاحیت آنها برای
دور بعد تایید نشده است گفت:

شورای نگهبان بررسی صلاحیت را برای انتخابات دور بعد انجام میدهد و نسبت به دوره فعلی منعی ندارد.
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عضو حقوقدان شورای نگهبان در پاسخ به پرسشی درباره آخرین مراحل بررسی لایحه عفاف و حجاب اظهار کرد:

آخرین مصوبهای که از مجلس دریافت کردیم این لایحه بوده است که در نوبت رسیدگی است.

طحان نظیف در پاسخ به پرسشی درباره میزان مشارکت در انتخابات ۱۱ اسفند و اینکه آیا قرار است شورای نگهبان در این
زمینه آسیب شناسی انجام دهد؟ عنوان کرد:

در این دوره تلاش خود را انجام دادیم تا فرآیند انتخابات روانتر و با تسهیل بیشتری برای مردم انجام شود و برای ادوار آینده
نیز باید فکر کنیم و برای تسهیل شرایط برای مردم اقداماتی را انجام دهیم. از قبل از انتخابات عدهای بر طبل دلسردی و

ناامیدی و سیاهنمایی میکوبیدند و علنا میگفتند که انتخابات اثر گذار نیست اما شاهد بودیم که مردم آمدند و حضور موثری
داشتند. امیدوارم کسانی که مردم را از صندوق رای دلسرد میکردند به این نکته توجه کنند که هر تغییر از صندوق رای انجام

میشود.

طحان نظیف در پاسخ به پرسشی درباره سرنوشت مصوبه مجلس در برنامه هفتم مبنی بر کاهش مدت سربازی اعلام کرد:

نسبت به این حکم در مرحله قبل ابهاماتی داشتیم که پس از رفع ابهام مجلس اصل این حکم خلاف موازین قانون اساسی و
شرع شناخته نشد.

سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به پرسشی درباره نامههای مکرر روحانی و عدم پاسخ به او درباره دلایل عدم احراز صلاحیت
گفت:

اعلام کردیم که اولویت با کسانی است که اعتراض کردند و پس از فارغ شدن از برگزاری انتخابات، نامه ایشان پاسخ داده
شد. بر اساس اطلاعی که از فقهای شورای نگهبان کسب کردم تاکنون طی دو نامه رسمی شامل مستندات قانونی عدم احراز
صلاحیت و دیگری دلایل عدم احراز صلاحیت به ایشان اعلام شده است. به جز این موارد بهصورت شفاهی نیز در دو مورد یکی

نماینده ایشان در آن مقطع در شورای نگهبان حاضر شد و در مقطع دیگر نیز یکی از اعضای شورای نگهبان بصورت تلفنی با
ایشان صحبت کردند و مراتب را به اطلاع ایشان رساندند و بنظر میرسد با اقداماتی که انجام شده است فراتر و بیشتر از

چیزی که در قانون پیشبینی شده نسبت به ایشان اقدامات انجام شده است.
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